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Schriftelijke vragen - Weren van opkopen van woningen voor de verhuur 
 
Vandaag las ik een bericht op de site van de NOS met de volgende informatie: 
 

 

Gemeenten kunnen binnenkort wijken aanwijzen waar beleggers geen goedkope en middeldure 

woningen meer mogen opkopen om die vervolgens te verhuren. Op 1 januari gaat naar 

verwachting een wetswijziging in die dat mogelijk maakt. Meerdere grote steden willen dan 

meteen in de hele gemeente woningbeleggers weren, blijkt uit een rondgang van de NOS. 
(https://nos.nl/artikel/2396129-grote-steden-willen-opkopers-van-woningen-in-alle-wijken-
weren). 
 

 
Hierover heb ik de volgende vragen: 

1. Bent u op de hoogte van de aanstaande wetswijziging? 
2. Bent u het met mij eens dat deze wetswijziging een bijdrage kan leveren aan een eerlijkere 

woningmarkt waarbij er meer koopwoningen voor zelfbewoning beschikbaar komen en 
waarbij starters minder gedwongen worden om duur te gaan huren waarbij de prijs en 
kwaliteit vaak scheef is? 

3. Hoewel Woerden niet tot de grote gemeenten hoort, kennen ook wij woningnood en is het 
voor starters vrijwel onmogelijk om een huis te kopen. Bent u bereid om in het verlengde van 
de plannen van de grote steden een vergelijkbaar beleid voor onze gemeente te 
ontwikkelen? 
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